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Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta otworzył  

XL Sesję Rady Powiatu Karkonoskiego. Przewodniczący stwierdził na podstawie listy 

zalogowań, że w sesji uczestniczy 18. radnych, zatem rada posiada zdolność uchwałodawczą 

wymaganą art. 13 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym. Posiedzenie jest prawomocne 

i rada może podejmować prawomocne decyzje. Lista obecności (na podstawie listy zalogowań 

w zdalnej sesji obrad) stanowi załącznik nr 1. do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta, przywitał radnych, Starostę 

oraz pozostałych Członków Zarządu, a także dyrektorów jednostek i wydziałów oraz 

przedstawicieli mediów. Obsługę prawną sesji zapewnił radca prawny Olaf  Pelzer. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że na sali 

obrad są obecni radni: Leszek Supierz oraz Tadeusz Łozowski. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta, poinformował                               

o obowiązku stosowania przez Starostwo Powiatowe w Jeleniej Górze przepisów 

Rozporządzenia Ogólnego Parlamentu Europejskiego w sprawie Ochrony Osób Fizycznych          

i zwrócił się do radnych, aby w swoich wystąpieniach nie ujawniali danych osobowych osób, 

do których rozporządzenie ma zastosowanie. 

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że sesja 

została zwołana na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym oraz z uwagi na 

obowiązujący stan epidemii mają zastosowanie również przepisy art. 15zzx ust. 1 ustawy z dnia  

31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych                                     

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw i w związku z tym sesja 

prowadzona jest w zdalnym trybie obradowania. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są wnioski formalne do 

przedstawionego w zawiadomieniu o sesji porządku obrad. Brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przedstawił porządek obrad 

XL. sesji Rady Powiatu Karkonoskiego. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia na 2022 rok wysokości opłat za usunięcie pojazdu z    

    drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku   

    odstąpienia od jego usunięcia. 

  DRUK NR XL/1/2021   

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę Nr XXX/188/2021 Rady Powiatu  

    Karkonoskiego z dnia 25 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków  

    Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 r. 

 DRUK NR XL/2/2021 
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5.   Podjęcie uchwały w sprawie ramowego planu Pracy Rady Powiatu   

      Karkonoskiego na 2022 rok. 

    DRUK NR XL/3/2021 

6.   Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 

    DRUK NR XL/4/2021 

7.   Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej  prognozy finansowej Powiatu Karkonoskiego. 

   DRUK NR XL/5/2021 

8.   Podjęcie   uchwały  w sprawie  budżetu Powiatu Karkonoskiego na 2022 rok  wraz z   

      objaśnieniami. 

    DRUK NR XL/6/2021 

9.   Zatwierdzenie protokołu z  XXXVIII Sesji Rady   Powiatu Karkonoskiego. 

 

10.  Sprawozdanie  Starosty  Karkonoskiego  z  prac  Zarządu  w  okresie  

       międzysesyjnym. 

11.  Sprawozdanie Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji z  

       działalności w okresie międzysesyjnym. 

12.  Interpelacje i zapytania. 

13.  Wnioski i oświadczenia radnych.  

14.  Sprawy różne. 

15.  Zamknięcie sesji. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2. do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3. 

  Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego przystąpił do realizacji punktu 3. porządku 

  obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia na 2022 rok wysokości 

  opłat za usunięcie pojazdu z   drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości 

  kosztów w przypadku odstąpienia od jego usunięcia. 

 

Dyrektor Wydziału Komunikacji – Aneta Fuzowska omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Tadeusz Łozowski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

  W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego   

  Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  

  ustalenia na 2022 rok wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na  

  parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od jego usunięcia. 

 

 W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności   

 zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje  

 się), wzięło udział 19. radnych. 
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Wynik głosowania: 

za   -  19 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 3. porządku obrad. 

 

Ad.4. 

  Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego przystąpił do realizacji punktu 4. porządku    

  obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę Nr XXX/188/2021 Rady  

  Powiatu Karkonoskiego z dnia 25 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań finansowanych ze  

  środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 r. 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Ewelina Wójcik omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Tadeusz Łozowski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

  W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego    

  Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  

  zmieniającej uchwałę Nr XXX/188/2021 Rady Powiatu Karkonoskiego z dnia 25 marca           

  2021 r. w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu   

  Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 r. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się), wzięło udział 19. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  19 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 4. porządku obrad. 

 

Ad.5. 

  Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego przystąpił do realizacji punktu 5. porządku    

  obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ramowego planu Pracy Rady Powiatu   

  Karkonoskiego na 2022 rok. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego poinformował, że wszystkie wnioski, które 

wpłynęły od Zarządu Powiatu oraz komisji merytorycznych Powiatu Karkonoskiego zostały 

uwzględnione w przedstawionym projekcie uchwały. Dodał, że na wniosek Przewodniczącego 

Komisji Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu 3 tematy dotyczące: Turystyki, Sportu i Kultury 

w Powiecie Karkonoskim zostały przeniesione z miesiąca październik na miesiąc maj.  

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna oraz uzasadnił przeniesienie 3 tematów 

sprawozdawczych w zakresie turystyki, sportu i kultury z miesiąca październik na miesiąc maj. 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Tadeusz Łozowski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

- w imieniu Zarządu Powiatu – Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że 

opinia Zarządu jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

  W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego    

  Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie   

  ramowego planu Pracy Rady Powiatu  Karkonoskiego na 2022 rok. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się), wzięło udział 19. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  19 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 5. porządku obrad. 

 

Ad.6. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego przystąpił do realizacji punktu 6. porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Karkonoskiego na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wojciech Poczynek przedstawił plan pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Karkonoskiego na 2022 rok. 
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Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Tadeusz Łozowski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

- w imieniu Zarządu Powiatu – Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że 

opinia Zarządu jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie planu 

pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Karkonoskiego na 2022 rok. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się), wzięło udział 19. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  19 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 6. porządku obrad. 

 

Ad.7. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 7. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej powiatu karkonoskiego. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Grażyna Bojęć przedstawiła projekt uchwały wraz                      

z autopoprawkami w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu karkonoskiego. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Grażyna Bojęć odczytała uchwałę Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w sprawie opinii o projekcie uchwały                 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu karkonoskiego, przedstawionej wraz           

z projektem uchwały budżetowej na rok 2022. Regionalna Izba Obrachunkowa zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu 

karkonoskiego. 
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Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Finansów i Majątku 

Powiatu na temat projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu 

karkonoskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu Tadeusz Łozowski 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały. Opinia 

Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu.     

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta poprosił Skarbnika Powiatu Karkonoskiego 

o omówienie autopoprawek do wieloletniej prognozy finansowej powiatu karkonoskiego. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego 

Eugeniusz Kleśta poddał pod głosowanie autopoprawki do wieloletniej prognozy finansowej 

powiatu karkonoskiego. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się), wzięło udział 19. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  12 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    7 osób. 

 

Przewodniczący stwierdził, że autopoprawki zostały przyjęte.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu karkonoskiego wraz          

z autopoprawkami. 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się), wzięło udział 19. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  12 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    7 osób. 

 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 7. porządku obrad. 
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Ad.8. 

  Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji      

  punktu 8. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie budżetu Powiatu   

  Karkonoskiego na 2022 rok  wraz z objaśnieniami. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski w formie prezentacji multimedialnej przedstawił 

projekt budżetu powiatu karkonoskiego na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta przedstawił porządek procedowania nad 

uchwałą w sprawie budżetu powiatu karkonoskiego na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady przekazał głos Skarbnikowi Powiatu Karkonoskiego Grażynie Bojęć, 

która odczytała uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu  

w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Karkonoskiego projekcie budżetu 

powiatu karkonoskiego na 2022 rok.  Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego odczytała również uchwałę Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu  w sprawie opinii o możliwości sfinansowania 

deficytu Powiatu Karkonoskiego przedstawionego w projekcie uchwały  budżetowej na 2022 

rok. Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 

   

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie ostatecznej opinii 

Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu na temat projektu uchwały w sprawie budżetu 

Powiatu Karkonoskiego na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu Tadeusz Łozowski 

poinformował, że Komisja uwzględniając opinie stałych Komisji Rady Powiatu 

Karkonoskiego, które nie przedłożyły uwag, ani wniosków do projektu budżetu powiatu na 

2022 rok, pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały.  

Opinia Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu.     

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję i w pierwszej kolejności 

udzielił głosu przedstawicielom klubów radnych. 

 

Radny Wojciech Poczynek w imieniu Klubu Radnych Razem dla Regionu poinformował, że 

klub radnych wyraził pozytywną opinię w sprawie budżetu. Podkreślił, iż przedstawiony 

projekt budżetu pomimo trudnej sytuacji związanej z pandemią COVID-19 jest budżetem 

proinwestycyjnym. Wyraził zadowolenie z planowanych dużych inwestycji drogowych na 

terenie Powiatu Karkonoskiego. Podziękował Zarządowi za przygotowanie rzetelnego planu 

finansowego na rok 2022 i dodał, że Klub Radnych Razem dla Regionu będzie głosował za 

przyjęciem budżetu powiatu karkonoskiego na rok 2022. 
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W imieniu Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości głos zabrał Tadeusz Łozowski, który 

podkreślił proinwestycyjny charakter projektu budżetu przede wszystkim w zakresie 

infrastruktury drogowej oraz poprawy warunków bytowych wychowanków Domu Dziecka. 

Dodał, że istotnym elementem projektu budżetu jest również sukcesywne zmniejszanie 

zadłużenia powiatu, jak i pozytywnie należy ocenić plan pozyskania dochodów ze sprzedaży 

nieruchomości stanowiących własność powiatu. Podziękował Zarządowi, pracownikom 

Starostwa oraz politykom wspierającym jednostkę samorządową. Poinformował, że Klub 

Radnych Prawa i Sprawiedliwości będzie głosował za przyjęciem uchwały budżetowej.  

 

Radny Mirosław Górecki w imieniu Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej poinformował, że 

Komisja Rewizyjna uczestniczyła w kontroli Warsztatów Terapii Zajęciowej w Kowarach 

prowadzone przez Polskie Towarzystwo Walki z Kalectwem. Zespół kontrolny doszedł do 

wniosku, że dotychczasowa wysokość środków przeznaczona na realizację zadań przez 

jednostkę jest niewystarczająca. Wobec powyższego w imieniu Klubu Radnych KO wnioskuje 

o uwzględnienie wyższych środków w budżecie tj. do wysokości 20% wkładu powiatu. 

Odnosząc się do projektu budżetu powiatu na 2022 rok,  zwrócił uwagę, że ok. 50% budżetu 

stanowią wynagrodzenia i pochodne co stanowi duże obciążenie dla budżetu. Deficyt prawie 

16 milionów złotych jest również wysoki. Wyraził zadowolenie z proinwestycyjnego 

charakteru budżetu dodając, że ma pewne obawy związane z realizacją planowanych 

inwestycji, gdyż z uwagi na wysoką inflację, część zadań może być nie zrealizowana z uwagi 

na ograniczone możliwości finansowe powiatu w zagwarantowaniu wkładu własnego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta zwrócił uwagę, że każdy radny może 

wystąpić z wnioskiem o zmianę w budżecie, jednak istnieje w takim przypadku konieczność 

wskazania źródła pokrycia finansowego dla tego wniosku. Wobec powyższego zwrócił się do 

Przewodniczącego Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej o złożenie formalnego wniosku         

o zwiększenie nakładów z budżetu na funkcjonowanie WTZ w Kowarach wraz ze wskazaniem 

źródła sfinansowania tego wydatku.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz wyraził zadowolenie            

z założeń projektu  budżetu, a w szczególności z zamierzeń realizacji inwestycji                                 

w infrastrukturę drogową powiatu. Dodał, że będzie głosował za przyjęciem uchwały 

budżetowej. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że w odniesieniu do jednostki 

realizującej WTZ w Kowarach, wysokość środków jaka winna być zabezpieczona w budżecie 

wynika wprost z przepisów prawa. Dodał, że do dnia dzisiejszego nie wpłynął żaden wniosek 

od Dyrektora tej jednostki o zwiększenie kwoty na realizację zadań przez WTZ. Zwrócił uwagę, 

że Zarząd od początku swojej kadencji jest przychylny do udzielenia wsparcia szczególnie 

osobom niepełnosprawnym. Przychylność ta wynika choćby z pozyskania dodatkowych 

środków w wysokości ok. 10 milionów złotych na budowę nowych Domów Dziecka. Również 

realizowany obecnie projekt door to door jest dedykowany dla osób niepełnosprawnych. 

Powiatowa Komunikacja Karkonoska także kierowana jest m. in. osób niepełnosprawnym, 
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gdyż większość autobusów obsługujących to zadanie jest dostosowana dla osób                                    

z ograniczeniami w poruszani się, bowiem są to autobusy niskopodłogowe. W odniesieniu do 

uwag w sprawie deficytu w budżecie powiatu podkreślił, że deficyt budżetowy posiada 

pokrycie w całości ze środków własnych, wobec powyższego nie jest to deficyt stricte, a jedynie 

pozycja budżetowa. 

 

Radny Mirosław Górecki zaproponował, aby złożony wniosek o zwiększenie dofinansowania 

WTZ w Kowarach pokryć z wolnych środków, które posiadamy z lat ubiegłych. Ponownie 

zawnioskował o zwiększenie wysokości środków na działalność WTZ w Kowarach z 10% na 

20%. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta zwrócił się do Przewodniczącego Klubu 

Radnych Koalicji Obywatelskiej o sformalizowanie wniosku na piśmie wraz ze wskazaniem 

źródła pokrycia zwiększonej kwoty na działalność WTZ. Dodał, że wolne środki na jakie 

powołuje się Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej są już rozdysponowane 

i brak możliwości pokrycia z tych środków wniosku dotyczącego zwiększenia wsparcia dla 

WTZ. Dlatego tzw. „środki wolne” nie mogą być źródłem finansowania wniosku. 

 

Wicestarosta Karkonoski Jarosław Kotliński poinformował, że WTZ w Kowarach finansowany 

jest w 90% ze środków PFRON i w 10% ze środków powiatu. Wobec powyższego, aby 

zwiększyć dofinansowanie WTZ ze środków powiatowych należałoby nakłonić PFRON do 

zwiększenia udziału w finansowaniu dla tej jednostki. Dodał, że powiat nie posiada w tym 

zakresie kompetencji. O ile powiat może podjąć decyzję w sprawie zwiększenia ilości środków 

na WTZ, to nie może decydować o wysokości środków finansowych przekazywanych przez 

PFRON. Zwrócił uwagę, że w czasie ograniczeń w funkcjonowaniu WTZ w związku                      

z pandemią ilość przekazywanych środków dla WTZ była wystarczająca. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta podkreślił, że z przedstawionego przez 

Starostę projektu budżetu na rok 2022 wynika, że wydatki inwestycyjne w budżecie stanowią 

największą część tego planu finansowego. Do tej pory w historii funkcjonowania powiatu nie 

było takiego budżetu o proinwestycyjnym charakterze. Dodał, że istnieje pewne 

niebezpieczeństwo, że rynek wykonawców może nie udźwignąć tak wielkiej ilości inwestycji 

infrastrukturalnych w samorządach. Wobec powyższego bardzo istotne jest, aby powiat jako 

jednostka samorządowa była dobrze przygotowana do planowanych inwestycji. Podkreślił, że 

na uznanie zasługuje znaczna poprawa w zakresie działalności powiatu w sferze opieki 

społecznej, a szczególnie zamiar budowy 3 nowych Domów Dziecka w Szklarskiej Porębie. 

Pogratulował Zarządowi dobrego budżetu i zaapelował o przyjęcie budżetu na 2022 rok. 

Następnie zwrócił się do Przewodniczącego Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej                        

z pytaniem, czy jest gotowy do przedstawienia wniosku o zwiększenie środków powiatowych 

na funkcjonowanie WTZ w Kowarach. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej Mirosław Górecki poinformował, że 

stosowny wniosek w sprawie zwiększenia finansowania WTZ w Kowarach zostanie złożony      

w trakcie realizacji budżetu w 2022 r. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta poinformował, że wnioski do budżetu po 

uchwaleniu budżetu może złożyć wyłącznie Zarząd Powiatu. Oznacza to, że Rada Powiatu nie 

posiada uprawnień do wprowadzania z własnej inicjatywy zmian do budżetu po uchwaleniu 

budżetu na dany rok. Zwrócił się do Skarbnika Powiatu o przedstawienie autopoprawek do 

projektu budżetu na 2022 rok.  

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Grażyna Bojęć omówiła autopoprawkę do projektu budżetu 

na 2022 rok. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poddał pod głosowanie autopoprawki do budżetu powiatu 

karkonoskiego na 2022 rok.  

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się), wzięło udział 19. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  12 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    7 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że autopoprawki zostały przyjęte.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie budżetu powiatu karkonoskiego na 2022 rok wraz                                        

z autopoprawkami.  

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się), wzięło udział 19. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  12 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    7 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 8. porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta podziękował radnym za 

dyskusję nad projektem uchwały budżetowej oraz za przyjęcie budżetu powiatu karkonoskiego 

na rok 2022 oraz zachęcił radnych do szerokiej współpracy w zakresie realizacji przyjętego 

budżetu. 

 

Ad.9. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 9. porządku obrad, dotyczącego zatwierdzenia protokołu z XXXVIII Sesji Rady 

Powiatu Karkonoskiego. 
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Przewodniczący zadał pytanie, czy są wnioski do protokołu z XXXVIII Sesji Rady Powiatu 

Karkonoskiego. Wobec braku wniosków poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się), wzięło udział 19. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  19 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół z XXXVIII Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego został 

przyjęty. Protokół z XXXVIII Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego stanowi załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 9. porządku obrad. 

 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 10. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Starosty Karkonoskiego z prac Zarządu 

Powiatu Karkonoskiego w okresie międzysesyjnym. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu 

Powiatu Karkonoskiego w okresie międzysesyjnym. 

 

Uzupełniając informacje zawarte w sprawozdaniu dodał, że: 

- w dniu 30 listopada 2021 r. uczestniczył w przekazaniu samochodu operacyjnego dla 

Komendy Miejskiej Policji w Jeleniej Górze. Podziękował radnym za udział w finansowaniu 

zakupu tego pojazdu, 

- w dniu 1 grudnia 2021 r. odbyło się spotkanie z Dyrektorem Banku PKO BP S.A.  

  Przedmiotem spotkania było zabezpieczenie mieszkańców powiatu przed      

  cyberprzestępczością bankową, 

- w dniu 3 grudnia 2021 r. w Książnicy Karkonoskiej w Jeleniej Górze odbyła się konferencja 

pt. „Niepełnosprawny – Pełnosprawny” zorganizowana z okazji Międzynarodowego Dnia 

Osób Niepełnosprawnych, 

- w dniu 6 grudnia 2021 r. w Starostwie Powiatowym w Jeleniej Górze przy                                          

ul. Kochanowskiego 10 odbyło się spotkanie Mikołajkowe dla rodzin zastępczych w Powiecie 

Karkonoskim”, 

W tym samym dniu odbyło się spotkanie Mikołajkowe w Domu Dziecka w Szklarskiej Porębie. 

W związku z tym wydarzeniem, podziękował radnym za przekazane środki finansowe na ten 

cel, 

- w dniu 10 grudnia 2021 r. powstał tzw. „Kącik Malucha” w Starostwie Powiatowym                    

w Jeleniej Górze przy ul. Kochanowskiego 10. W tym samym dniu odbyła się konferencja 

podsumowująca przedsięwzięcia w ramach projektu pn. „Wzmacnianie pogranicza w rejonie 

Kotliny Jeleniogórskiej, Gór Izerskich i Karkonoszy”, 

- w dniu 17 grudnia 2021 r. w Sali Transgranicznego Centrum Zarządzania Kryzysowego 

odbyło się I posiedzenie Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. Skład tej komisji 

został poszerzony o wszystkich szefów gmin Powiatu Karkonoskiego, 
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- w dniu 20 grudnia 2021 r. w Hotelu Spiż w Miłkowie odbyło się posiedzenie Członków 

Zarządu Dolnośląskiej Organizacji Turystycznej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował o możliwości 

zadawania pytań do przedstawionego sprawozdania. 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 10. porządku obrad. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 15. do niniejszego protokołu. 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 11. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Przewodniczącego Rady oraz 

przewodniczących komisji z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym zajmował się przede wszystkim przygotowaniem XL. sesji Rady Powiatu 

Karkonoskiego, a ponadto:  

- uczestniczył w spotkaniach z Zarządem w sprawach dotyczących funkcjonowania powiatu, 

- w dniu 29 listopada 2021 r. razem ze Starostą Karkonoskim Krzysztofem Wiśniewskim 

uczestniczył w spotkaniu ze Związkiem Gmin Karkonoskich dotyczącym pozostawionych 

odpadów po działalności Green Energy Power, 

- w dniu 9 grudnia 2021 r. na zaproszenie Wójta Gminy Mysłakowice uczestniczył                          

w przekazaniu zagospodarowanej infrastruktury drogowej po byłym zakładzie „Orzeł” oraz 

uczestniczył w spotkaniu poświęconym zakończeniu programu pn. „Cyfrowy Senior”, który 

był prowadzony z inicjatywy Partnerstwa Ducha Gór, 

- 13 grudnia 2021 r. wraz z Wicestarostą Karkonoskim Jarosławem Kotlińskim uczestniczył we 

Mszy Świętej z okazji 40 rocznicy stanu wojennego, a następnie uczestniczył w złożeniu 

kwiatów pod Krzyżem Wolności przy Bazylice Mniejszej w Jeleniej Górze. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poprosił przewodniczących 

komisji o sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

- Komisja Rewizyjna – Przewodniczący Wojciech Poczynek poinformował, że komisja odbyła 

II część posiedzenia poprzez przeprowadzenie kontroli WTZ w Kowarach, 

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Przewodniczący Włodzimierz Stoch poinformował, że 

komisja w okresie międzysesyjnym nie obradowała, gdyż nie wpłynęła skarga, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Tadeusz Łozowski 

poinformował, że komisja odbyła 3 posiedzenia na którym były omawiane tematy na dzisiejszą 

sesję, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że komisja odbyła 1 posiedzenie na którym były omawiane tematy na dzisiejszą sesję. Ponadto 

podziękował Staroście za wsparcie w konkursie plastycznym oraz akcji pn. „Zostań z nami 

Świętym Mikołajem”. 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy 

na dzisiejszą sesję, 

 - Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że Komisja odbyła 1 posiedzenie. Dodał, że w styczniu 2022 r. odbędzie się 
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spotkanie podsumowujące przedsięwzięcie dotyczące turystycznego zagospodarowania rzeki 

Bóbr oraz spotkanie na temat dyslokacji ruchu turystycznego w Powiecie Karkonoskim. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował o możliwości 

zadawania pytań do przedstawionych sprawozdań. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz 

Kleśta zamknął pkt 11. porządku obrad. 

 

Ad.12. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 12. porządku obrad – Interpelacja i zapytania.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że wpłynęła 

interpelacja radnej Anny Zębik dotycząca przebiegu drogi Sosnówka – Staniszów. 

 

Radna Anna Zębik w nawiązaniu do złożonej interpelacji poinformowała, że interpelacja 

dotyczy odcinka leśnego tej drogi. Dodała, że wnosi o dokonanie wizji lokalnej, aby                       

w porozumieniu z Nadleśnictwem dokonać wycinki samosiejek, które zarastają drogę. Ponadto 

zwróciła się z pytaniem do Starosty, kiedy zostanie wprowadzony do budżetu remont drogi od 

Sosnówki do Karpacza. Zwróciła uwagę, że problem remontu tej drogi jest poruszany przez 

kilkanaście lat. Dodała, że w poprzednich kadencjach rady ustalany był plan remontów 

drogowych. Wobec powyższego prosi o wyjaśnienie, dlaczego Zarząd dotychczas nie 

uwzględnił remontu tego odcinka drogi oraz jakimi kryteriami kieruje się przy wprowadzaniu 

poszczególnych zadań inwestycyjnych do budżetu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poprosił radną                                 

o sformułowanie stosownego zapytania w tej sprawie na piśmie. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że odpowie radnej na piśmie                   

w sprawie złożonej interpelacji. Dodał, że jest zaskoczony stanowiskiem radnej dotyczącym 

planowanych inwestycji drogowych. Zwrócił uwagę, że budżet Powiatu Karkonoskiego na 

2022 r. jest wspólną pracą Zarządu i Rady. W bieżącym roku wielokrotnie ogłaszane były 

przetargi na wykonanie dokumentacji projektowej tego odcinka drogi. Postępowania te były 

pięciokrotnie unieważniane, gdyż cena zaproponowana przez Wykonawców na wykonanie 

dokumentacji projektowej wielokrotnie przekraczała wysokość środków zabezpieczonych          

w budżecie na to zadanie. Wobec powyższego poinformował, że Zarząd Powiatu zdaje sobie 

sprawę z konieczności remontu tego odcinka drogi. Ponadto przeprowadził rozmowy z Wójtem 

i częścią radnych Gminy Podgórzyn pod kątem możliwości wspólnego zrealizowania remontu 

przedmiotowej drogi. Zwrócił się do radnej z prośbą o wskazanie inwestycji drogowych na 

terenie Gminy Podgórzyn, które zdaniem radnej nie powinny być zrealizowane, albowiem 

radna wstrzymała się od akceptacji projektu uchwały budżetowej na rok 2022.  

 

Wicestarosta Karkonoski Jarosław Kotliński poprosił radną o wyjaśnienie swoich zarzutów pod 

adresem Zarządu lub przeproszenie. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta zaapelował do radnych, aby 

z uwagi na okres przedświąteczny powstrzymać się od niektórych sformułowań. 

 

Radna Anna Zębik poinformowała, że nie poczuwa się do konieczności przepraszania                    

w związku ze swoją wypowiedzią na temat drogi Sosnówka – Karpacz, bowiem w sprawie 

remontu drogi występuje w imieniu mieszkańców Sosnówki. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta zaapelował o rzetelne 

zapoznawanie się z przesyłanymi radnym materiałami na sesję, a w szczególności z rzetelną 

analizą budżetu Powiatu Karkonoskiego, który obejmuje wszystkie planowane na rok 2022 

zadania. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 12. porządku obrad. 

 

Ad.13. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 13. porządku obrad – Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz 

Kleśta zamknął pkt 13. porządku obrad. 

 

Ad.14. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 14. porządku obrad – Sprawy różne. 

 

Radny Julian Lachowicz poinformował, że razem z radnym Sławomirem Celtem oraz 

Wicestarostą Karkonoskim Jarosławem Kotlińskim uczestniczył w spotkaniu Mikołajkowym 

w Domu Dziecka w Szklarskiej Porębie. Podziękował radnym za finansowy udział w akcji 

przekazania paczek mikołajowych dzieciom z Domu Dziecka w Szklarskiej Porębie. 

 

Radny Sławomir Celt poinformował, że w dniu 11 grudnia 2021 r. uczestniczył w spotkaniu 

podsumowującym działalność LZTS Dolnego Śląska z jednoczesnymi obchodami 75-lecia tego 

Związku. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta odczytał podziękowanie 

Dyrektora Gminnego Przedszkola w Starej Kamienicy za współpracę z Powiatem 

Karkonoskim. Ponadto poinformował, że Prezydent Rzeczypospolitej Polskiej uhonorował 

radnego Juliana Lachowicza „Brązowym Krzyżem Zasługi” za działalność społeczną                             

i samorządową. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że planowany 

termin kolejnej sesji to 27 styczeń 2022 r. i przedstawił tematy styczniowego posiedzenia rady. 

Podziękował radnym za pracę w całym 2021 r. oraz złożył świąteczne i noworoczne życzenia 

radnym i mieszkańcom powiatu, a następnie  zamknął pkt 14. porządku obrad. 

 

Ad.15. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął XL Sesję Rady Powiatu 

Karkonoskiego o godzinie 1234. 

 
Protokołował: 

Krzysztof Woźniak 

 

Przewodniczący Rady 

   Eugeniusz Kleśta 
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